

## FABKIM FLEX FUGA 3-10mm

(AZS – 039 TS 11140(13888) STANDARTINA UYĞUNDUR)

### ELASTİK DƏRZ DOLĞU MATERIALI

**Təsviri:** Sement əsaslı, temperatur dəyişikliklərinə dayanıqlı, su keçirməyən elastik özəlliyə malik dərz dolğu materialı.

**İstifadə yerləri:** FABKIM FLEX FUGA 3-10mm binaların iç və çöl məkanların döşəmə və divar zəminlərində hər cür kafel və keramik plitələr və bu kimi materialların 3-10mm-ə qədər olan dərz aralarına doldurula bilər. FABKIM FLEX FUGA 3-10mm' in istifadə ediləcəyi zəmin toz, kir və yağdan təmizlənməli, dərz araları isə nəmli süngər ilə təmizlənməlidir.

**Hazırlanması:** 0,26-0,33 litr təmiz suyu 1kq. FABKIM FLEX FUGA 3-10mm (26-33%) ilə qarışdırılmalıdır. Qarışıq 10 dəqiqə dinləndirmək gərəkdir. Daha sonra təkrar qarışdırılaraq istifadə edilməlidir.

**Yararlılıq müddəti:** Qarışıq hazırlandıqdan sonra 1 saat ərzində istifadə olunmalıdır (zəmin və ortam temperatur 23°C və 50% rütubətlikdə).

**İstifadə müddəti:** 20 dəqiqə (zəmin və ortam temperatur 23°C və 50% rütubətlikdə).

**İstifadəsi:** istifadə olunacaq yerin temperaturu +5°C ilə +35°C arası olmalıdır. FABKIM FLEX FUGA 3-10mm dərz boşluqlarına şpatel ilə dairəvi hərəkətlərlə doldurun.

**Təmizləmə:** FABKIM FLEX FUGA 3-10mm qurumağa başlar başlamaz nəmli süngər ilə plitələrin üzərindən təmizlənməlidir. Tam quruduqdan sonra sement qalıqlarını FABKIM Net ilə təmizləyin.

**Sərfiyyat miqdarı:** döşənəcək plitələrin ölçüsü, qalınlığı və işlənəcək dərzə əsasən dəyişir.

**Saxlama müddəti:** quru yerdə bağlaması açılmamış halda 1 ildir.

**DİQQƏT:** açıq məkanlarda işlərkən həddindən artıq günəş şüalarının və ya küləyin olduğu yerlərdə işləməyin. Qarışıq həddindən artıq su əlavə etməyin. Əlavə məlumatı texniki kataloqdan ala bilərsiniz.

## FLEXIBLE GROUTING MATERIAL

**Description:** cement based plasticized, heat resistant and water repellent grout for ceramic tiles.

**Suitable surface:** it is suitable for grouting joints up to 10mm. in width between ceramic tiles. The joints should be free of dust, dirt, oil and etc. Clean the surface with a damp sponge before application. Grouting should be done at least 24 hours after the tiles are fixed.

**Mixing:** mix 0,26-0,33lt. of clean water with 1kg. of powder (%26-33). Let the mortar rest for 10 minutes and then mix again before using.

**Pot life:** 1 hour under normal conditions. (23°C substrate and ambient temperature and 50% humidity.)

**Open time:** 20 minutes under normal conditions (23°C substrate and ambient temperature and 50% humidity).

**Application:** the ambient temperature should be around +5°C and +35°C. Apply

the grout by a grouting trowel. Work in criss cross way moving the grouting trowel diagonally to the joints.

**Cleaning:** clean the surface with a damp sponge as soon as the paste has started to set. After the grout has completely hardened the work can be finished off with dry cloth. Apply FABKIM Net in order to clean the grout residues on the tiles.

**Consumption:** the values change according to site conditions.

**Shelf life:** 1 year if stored in dry conditions and in the original bags.

**ATTENTION:** do not work in hot and windy weather conditions at open air. Do not add extra water into the paste. For more information please refer to technical datasheet.

## ЭЛАСТИЧНЫЙ МАТЕРИАЛ ДЛЯ ЗАПОЛНЕНИЯ ШВОВ

**ОПИСАНИЕ:** эластичный и водонепроницаемый материал для заполнения швов на цементной основе. Имеет устойчивость к температурным изменениям.

**Объекты применения:** FABKIM FLEX FUGA 3-10mm можно использовать для заполнения швов шириной до 3-10мм любых плиточных или керамических облицовочных материалов, которыми покрыты внутренние и наружные стены и полы. Место применения FABKIM FLEX FUGA 3-10mm нужно очистить от пыли, грязи и жировых пятен. Внутреннюю часть швов нужно очистить влажной губкой. FABKIM FLEX FUGA 3-10mm можно приступить через 24 часа после завершения укладки.

**Приготовление:** смешайте 1кг. FABKIM FLEX FUGA 3-10mm с 0,26-0,33л. чистой воды (26-33%). Оставьте раствор на 10 минут. После повторного перемешивания раствор можно использовать.

**Срок годности:** после приготовления раствор нужно использовать в течение 1 часа (при температуре поверхности и окружающей среды 23 (+/-5°C), 50% влажности).

**Время работы:** 20 минут (при температуре поверхности и окружающей среды 23°C (+/-5°C), 50% влажности).

**Применение:** работать при температуре окружающей среды от +5°C до +35°C. Нанесите FABKIM FLEX FUGA 3-10mm на швы круговыми движениями с помощью резинового шпателя.

**Очистка:** FABKIM FLEX FUGA 3-10mm как только начинает высыхать, нужно очистить поверхность влажной губкой.

**Расход материала:** изменяется в зависимости от размера, толщины используемых плиток, а также применяемой ширины шва.

**Срок хранения:** 1 год в сухом месте при условии, что упаковка не открыта.

**ВНИМАНИЕ:** не работать при чрезмерно солнечных и ветреных погодных условиях при применении в открытых помещениях. Не добавляйте слишком много воды в раствор. За более подробной информацией, пожалуйста, обращайтесь в технический каталог.

